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REQUIRED FIELDS MUST BE FILLED OR THE APPLICATION WILL NOT BE PROCESSED.
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SECTION G – SECTIONS AND ARTICLES
SECTION G – SECTIONS AND ARTICLES
 
Health of Animals Act (S.C. 1990, c. 21)
Infected Places and Control Zones
Primary control zone
27 (1) If the Minister believes that a disease or toxic substance exists in an area, he or she may, by order, declare the area to be a primary control zone, in which case the Minister shall describe the zone and identify the disease or toxic substance.
         
Designated animal or thing
(2) The Minister may, by order, designate any animal or thing that is capable of being affected or contaminated by the disease or toxic substance in respect of which the primary control zone is declared.
         
Prohibition - primary control zone
(3) No person shall remove from, move within or take into the primary control zone a designated animal or thing except in accordance with a permit issued by the Minister.
 
 
 Health of Animals Regulations (C.R.C., c. 296)
PART XIII
Permits and Licences
Form and Conditions
 
160 (1) Any application for a permit or licence required under these Regulations shall be in a form approved by the Minister.
(1.1) The Minister shall issue a permit or licence required under the Act if the Minister determines that the activity for which the permit or licence is issued would not, or would not be likely to, result in the introduction into or spread within Canada of a vector, disease or toxic substance or its introduction into another country from Canada.
(1.2) A permit or licence issued by the Minister under these Regulations may be issued as a general permit or licence to owners or persons having the possession, care or control of an animal or thing for which the permit or licence is issued.
 
(2) Any permit or licence required under these Regulations shall
(a) be in a form approved by the Minister; and
(b) contain such conditions as are necessary to prevent the introduction of communicable disease into Canada or into any other country from Canada and the spread of communicable disease within Canada.
 
(3) The Minister may cancel or suspend a permit or licence issued under these Regulations if he has reason to believe that,
(a) any condition under which the permit or licence was issued or any condition contained in the permit or licence has not been complied with;
(b) any provision of the Act or these Regulations has not been complied with; or
(c) failure to do so could result in the introduction into Canada, the introduction into another country from Canada or the spread within Canada, of a vector, disease or toxic substance. 
  
Issue of Licences by an Inspector
 
161 (1) An inspector may issue a licence authorizing the marketing, selling, disposing, exposing for sale or transporting of animals or things affected with or suffering from or suspected of being affected with or suffering from infectious or contagious disease.
 
(2) A licence issued pursuant to subsection (1) may state how, when and where animals or things affected with or suffering from or suspected of being affected with or suffering from infectious or contagious disease may be marketed, sold, disposed of, exposed for sale or transported.
 
(3) A licence issued pursuant to subsection (1) is valid only when used by the person to whom it is issued.
 
(4) No person shall sell or transfer a licence issued pursuant to subsection (1) to any other person.
 
Amendment
161.1 The Minister may, whether on his or her own initiative or on the application of the holder, amend a permit or licence issued under the Act if the amendment is made as the result of new information, or a change in circumstance, that has been brought to the Minister's attention and does not increase the risk of the introduction into or spread within Canada of a vector, disease or toxic substance or its introduction into another country from Canada.
 
SECTION H – GENERAL INFORMATION
SECTION H – GENERAL INFORMATION
This permit or licence  - herein called a permission - is issued with the following stipulations: 
(a)         If any of the conditions specified in this  permission are not met then the movement of the animal or thing is not permitted. 
(b)         When transport is by air, transportation of the animal must be in accordance with the International Air Transport Association (IATA) Live Animal Regulations, approved by the World Organization for Animal Health (OIE). For all forms of transport, suitable arrangements must have been made for water quality, ambient temperature, oxygenation and general care of the animal during transportation.  An animal must be fit to be transported without undue suffering by reason of infirmity, illness, injury, fatigue or other cause during the journey.
(c)         The permission holder must comply with all relevant federal or provincial requirements in relation to the movement of the animal or thing.
(d)         This permission also authorizes the movement described in this document by all persons who are moving the animal on behalf of the permission holder. The permission holder remains responsible for the shipment's continued compliance with the conditions of the permission.
(e)         The permission holder keeps, for two years after the movement of the animal, a copy of the this permission and a record of the date of movement and the name and address of the place to which the animal is moved, as well as the quantity or volume of the animals.
(f)         The permission holder makes this copy or record available for inspection by a CFIA inspector on request.
(g)         The animals or things be covered by this permission are not under any other movement restriction imposed under a law of Canada or a province. 
SECTION G – SECTIONS ET ARTICLES
Loi sur la santé des animaux (L.C. 1990, ch. 21)
Lieux contaminés et zones de contrôle
Zone de contrôle primaire27 (1) Le ministre peut, par ordonnance, déclarer comme zone de contrôle primaire toute région où, à son avis, sévit la maladie ou existe la substance toxique dont il précise la nature; il doit alors délimiter cette zone.
Animal ou chose désignés(2) Le ministre peut, par ordonnance, désigner tout animal ou toute chose susceptibles d'être contaminés par la maladie ou la substance en cause.
Interdiction - zone de contrôle primaire(3) Il est interdit, sauf en conformité avec un permis délivré par le ministre, de sortir de la zone de contrôle primaire tout animal ou toute chose désignés, de les y introduire ou de les y déplacer.
 
 
 
 
Règlement sur la santé des animaux (C.R.C., ch. 296)
PARTIE XIII
Permis et licences
Formules et conditions
         
160 (1) La demande visant à obtenir un permis ou une licence exigés sous le régime de la Loi est présentée dans une forme approuvée par le ministre.
         
(1.1) Le ministre délivre un permis ou une licence exigés sous le régime de la Loi s'il conclut que l'activité visée par le permis ou la licence n'entraînera pas ou qu'il est peu probable qu'elle entraîne l'introduction ou la propagation de vecteurs, de maladies ou de substances toxiques au Canada ou leur introduction dans tout autre pays, en provenance du Canada.
         
(1.2) Tout permis ou toute licence délivrés par le ministre en vertu du présent règlement peut être délivré, à titre de permis ou de licence d'application générale, aux propriétaires ou aux personnes qui ont la possession, la responsabilité ou la charge des soins d'animaux ou de choses visés par le permis ou la licence.
         
(2) Tout permis ou licence exigés sous le régime de la Loi :
a) est dans une forme approuvée par le ministre; et
b) renferme les conditions nécessaires pour empêcher l'introduction et la propagation de maladies transmissibles au Canada ou leur introduction dans tout autre pays, en provenance du Canada.
         
(3) Le ministre peut annuler ou suspendre un permis ou une licence délivrés sous le régime de la Loi s'il a des raisons de croire que :
a) les conditions de délivrance du permis ou de la licence ou les conditions qui y sont contenues n'ont pas été respectées;
b) les dispositions de la Loi ou du présent règlement n'ont pas été respectées; ou
c) autrement, un vecteur, une maladie ou une substance toxique pourrait être introduit au Canada ou s'y propager ou s'introduire dans tout autre pays, en provenance du Canada.
 
160.1 Toute personne visée par un permis ou une licence délivrés sous le régime de la Loi doit se conformer aux conditions qui y sont contenues.
 
Délivrance des permis par un inspecteur
 
161 (1) Un inspecteur peut délivrer un permis autorisant la mise en marché, la vente, l'écoulement, l'étalage et le transport d'animaux ou de choses contaminés souffrant ou soupçonnés d'être contaminés ou de souffrir d'une maladie contagieuse.
         
(2) Ce permis doit indiquer la façon, le moment et l'endroit où ces animaux peuvent être mis en marché, vendus, écoulés, exposés ou transportés.
 
(3) Ce permis n'est valable que s'il est utilisé par celui à qui il a été accordé.
         
(4) Ce permis est incessible.
 
Modification
 
161.1 Le ministre peut, de sa propre initiative ou à la demande du titulaire, modifier un permis ou une licence délivrés sous le régime de la Loi si la modification est effectuée en raison de nouveaux renseignements ou d'un changement de circonstances portés à sa connaissance et si elle n'augmente pas le risque d'introduction ou de propagation d'un vecteur, d'une maladie ou d'une substance toxique au Canada ou leur introduction dans tout autre pays, en provenance du Canada.
 
SECTION H : RENSEIGNEMENTS GÉNÉRAUX
Ce permis ou cette licence  - appelé(e) ici autorisation  - est délivré(e) avec les stipulations suivantes : 
a)         Si l'une des conditions spécifiées dans cette autorisation n'est pas remplie, le déplacement de l'animal ou de la chose n'est pas autorisé.
b)         Lorsque le transport se fait par voie aérienne, le transport de l'animal doit être conforme à la Réglementation du transport des animaux vivants de l'Association du Transport Aérien International (IATA), approuvée par l'Organisation mondiale de la santé animale (OIE). Pour toutes les formes de transport, des dispositions appropriées doivent avoir été prises pour la qualité de l'eau, la température ambiante, l'oxygénation et les soins généraux de l'animal pendant le transport.  Un animal doit être apte à être transporté sans souffrir indûment en raison d'une infirmité, d'une maladie, d'une blessure, de la fatigue ou d'une autre cause pendant le voyage.
c)         Le titulaire de l'autorisation doit se conformer à toutes les exigences fédérales ou provinciales pertinentes relatives au déplacement de l'animal ou de la chose.
d)         Cette autorisation autorise également le déplacement décrit dans le présent document par toutes les personnes qui déplacent l'animal au nom du titulaire de l'autorisation. Le titulaire de l'autorisation demeure responsable du respect des conditions de l'autorisation.
e)         Le titulaire de l'autorisation doit conserver pendant deux ans, après le déplacement de l'animal, une copie de cette autorisation ainsi qu'un registre indiquant la date du déplacement et le nom et l'adresse du lieu vers lequel l'animal a été déplacé ainsi que la quantité ou le volume des animaux.
f)         Le titulaire de l'autorisation doit mettre cette copie ou ce registre à la disposition d'un inspecteur de l'ACIA qui en fait la demande.
g)         Les animaux ou les choses visés par cette autorisation ne sont assujettis à aucune autre restriction de déplacement imposée en vertu d'une loi du Canada ou d'une province. 
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